

Protokoll staff-möte

Staff-möte för '][E H \\/\ARRiORS

Datum, tid och plats

14 februari 2015 på TEH WARRIORS TeamSpeak-server.

Garry's Mod

Närvarande

Ozzkar, Didrik, Danne, Finski, Gunnar Gele, Pocoorn, Roz, Switz3r

Frånvarande

Xeva, LuckyLuke, ViruZ, QuattroStagione, Kng. Rektor, Rex, Vixhall, SwagmoN, Chucky, Daavid, Detox

Val av ordförande och sekreterare

Didrik valdes till ordförande och Ozzkar till sekreterare.

Förslag och synpunkter

- **Mer kraftfulla vapen till poliserna på DarkRP-servern (förslag från forumet)**
Förslaget tar upp att poliserna på DarkRP-servern borde ha bättre vapen. Mötet beslutade att glocken ska bytas ut mot något mer kraftfullt.
- **Annat skin för polischefen på DarkRP-servern (förslag från forumet)**
Förslaget tar upp att polischefens skin borde bytas ut så att hen inte ser ut som en robot. Mötet beslutade att skinet ska bytas.
- **Motorcyklar på DarkRP-servern (förslag från forumet)**
Förslaget tar upp att det borde finnas möjlighet att köra motorcykel på DarkRP-servern. Mötet beslutade att kolla upp möjligheterna för detta, men inget lovas för tillfället.
- **Medic/doctor på DarkRP-servern (förslag från forumet)**
Förslaget tar upp att vi borde ha medic/doctor som jobb på DarkRP-servern. Mötet beslutade att vi ska försöka lägga in medic/doctor.
- **Medvetslöshet istället för död på DarkRP-servern (förslag från forumet)**
Förslaget tar upp att man borde bli medvetslös istället för att dö på DarkRP-servern. Mötet beslutade att inte införa detta.

- **Införande av explosiva vapen på DarkRP-servern (förslag från forumet)**
Förslaget tar upp att vi på DarkRP-servern borde lägga in vapen som sätter eld på saker så att man måste använda brandsläckare för att släcka. Mötet beslutade att inte införa detta just nu.
- **DarkRP regellista (förslag från forumet)**
Förslaget består av en omgjord regellista. Mötet beslutade att eftersom regellistan i förslaget inte är relativt till de regler vi har just nu så kan vi inte under mötets gång ta tid och gå igenom vad som ändrats utan vi lägger ansvar på serveransvariga att ta ställning till detta.
- **Rökgranaterna är trasiga på TTT-servern**
Finski tog upp att rökgranaterna på TTT-servern är trasiga. Mötet beslutade att Kng ska titta på detta.
- **Hobos borde ha vapen på DarkRP-servern**
Roz tog upp att hobos borde få ha vapen. Mötet konstaterade att det inte finns något som säger att hobos inte får ha vapen. Antingen får de ha vapen eller så måste det läggas till en regel som förbjuder det.
- **Ljuddämpad sniper som terrorist på TTT-servern**
Finski tog upp att det borde finnas en ljuddämpad sniper för terrorister att köpa på TTT-servern. Mötet beslutade att lägga in detta.
- **AFK-tiden på DarkRP-servern**
Switz3r tog upp att AFK-tiden är för kort på DarkRP-servern. Mötet beslutade att be serveransvariga snällt om att höja tiden så till vida att det inte finns enorma nackdelar med det.
- **Byte av bana på DarkRP-server**
Roz tog upp att vi fortfarande inte bytt bana på DarkRP-servern. Mötet beslutade att tjata på serveransvariga och konstaterade också att Kng och Lucky båda är serveransvariga lika mycket och kan ta självständiga beslut om så krävs för att göra saker vi bestämt att göra.

Allmänt

Närvarande

Ozzzkar, Didrik, living computer, Gunnar Gele, Fat Dolphin, Lars, Cpt duck, Finski, pocorn, Grimzt3r, Roz, Danne, Fidge, Ekan

Frånvarande

Head Hunter, SnowmaN, QuattroStagione, Rokz, Stuff | FÄÄn, LeeQu, Bengan, R3x0s, Cpt McDrebbins, ViruZ, Kng. Rektor, LuckyLuke, Rex, Vixhall, SwagmoN, Chucky, Detox, Xeva, Daavid, palsternacka, EoS, LunarStorm, Knekten

Val av ordförande och sekreterare

Didrik valdes till ordförande och Ozzkar till sekreterare.

Förslag och synpunkter

- **CS:GO (förslag från forumet)**
Förslaget handlar om att vi borde sätta upp fler CS:GO-servrar. Mötet konstaterade att vi har brist på serveransvariga, om någon kan ta ansvar för att göra grymma servrar så har vi serverkraft för att göra det.
- **Forummoderatorer och TS-admins på hemsidan**
Living Computer tog upp att forummoderatorerna och TS-adminsen borde finnas på crew-sidan. Mötet beslutade att införa detta.
- **Synpunkter gällande nya designen på hemsidan och forumet**
Lars tog upp att han tycker att funktionen för snabbsvar borde vara aktiverad som standard. Living Computer tycker att hemsidan blivit enklare att använda på mobilen.

Counter-Strike: Source (CS:S), Team Fortress 2 (TF2) och Counter-Strike: Global Offensive (CS:GO)

Närvarande

Ozzkar, Didrik, living computer, Gunnar Gele, Fat Dolphin, Lars, Cpt duck

Frånvarande

Head Hunter, SnowmaN, QuattroStagione, Rokz, Stuff | FÄÄn, LeeQu, Bengan, R3x0s, Cpt McDrebbins

Val av ordförande och sekreterare

Didrik valdes till ordförande och Ozzkar till sekreterare.

Förslag och synpunkter

- **MG voteban (förslag från forumet)**

Förslaget tar upp att vi ändra hur voteban fungerar på MG-servern eftersom det missbrukas. Mötet konstaterade att voteban redan blivit borttaget.

- **CS:S BHOP (förslag från forumet)**

Förslaget tar upp att vi borde se över maps och plugins på bhop-servern. Mötet konstaterade att vi hade behövt ha en serveransvarig som kan göra detta, inte bara en gång utan hålla koll på servern framöver. Om någon har ett förslag på serveransvarig eller någon som kan ta på sig att göra detta, kontakta ledningen.

- **Stuck på jailservern**

Cpt. Duck tog upp att det just nu är besvärligt när man fastnar i andra spelare på jailservern exempelvis när båda två vid ungefär samma tid går in i en teleport. Mötet beslutade att försöka lägga in ett plugin som kan avhjälpa problemet på ett smidigt sätt.